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Datum:   22.01.2020 
 
 
 
 

Z A P I S N I K 
10. seje Komisije za pobude in pritožbe občanov, ki je bila v sredo, dne 22.01.2020 ob 15.30 uri v sejni dvorani 

št. 9/pritličje poslopja Mestne občine Kranj 
 
 
 

PRISOTNI: 
1. Mag. Barbara Gunčar - predsednica 
2. Robert Nograšek - podpredsednik 
3. Slavko Knavs - član 
4. Magda Keber - članica 
5. Ana Berglez, Urad za splošne zadeve – tajnica komisije 

 
 

Dnevni red: 
1. Potrditev zapisnika 9. seje Komisije za pritožbe z dne 11.12.2019 
2. Obravnava odprtih zadev 
3. Reklamacija računa Rastka Tepine 
4. Pobude in vprašanja članov komisije 
5. Razno 

 
 

1. Predlagani dnevni red je bil soglasno (4 ZA) sprejet. 
 
 

2. Potrditev zapisnika 9. seje Komisije za pobude in pritožbe občanov z dne 11.12.2019 
Po razpravi je komisija soglasno (4 ZA) sprejela naslednji 
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 9. seje Komisije za pobude in pritožbe občanov z dne 11.12.2019 
 
 

3. Obravnava odprtih zadev  
 
3/1) 
 
Tajnica Komisije posreduje odgovor UGGJS, glede možnosti sprejema novega odloka o taksi službi, in sicer, da 
obravnava odloka ne bo mogoča pred jesenjo 2020, ker imajo prednost 3 odloki. 
 
Na pojasnilo s strani komisije ni bilo pripomb.  

http://www.kranj.si/
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4. Reklamacija računa Rastka Tepine 
 
 
Po razpravi Komisija soglasno (4 ZA) sprejme naslednji 
SKLEP: 
 

1.) » Komisija predlaga, da se v okviru zbranih podatkov Pametno mesto, vzpostavi tudi on-line podatek 
o številu družinskih članov posameznega gospodinjstva in se omogoči vpogled tudi Komunali Kranj 
d.o.o., saj bo na ta način sistemsko rešen problem prevelikega zaračunavanja stroškov.« 
 
 

 
Ob 15.38 pristopi članica mag. Ana Pavlovski. 
 
 

5. Pobude in vprašanja članov komisije 
 
 
5/1) 
 
Predsednica Komisije pojasni, da se bo udeležila seje Statutarno pravne komisije z namenom pridobitve pojasnil 
o načinu dela njene komisije. 
 
 
5/2) 
 
Podpredsednik Robert Nograšek pove, da je po in ob vaških cestah polno pločevink in cigaretnih škatlic, 
posledično je okolje zelo umazano. 
 
Po razpravi Komisija soglasno (5 ZA) sprejme naslednji 
SKLEP: 
 

2.) » Komisija predlaga, da UGGJS do naslednje seje pripravi odgovor, kako bi omogočili čistejše okolje.« 
 

 
 
Ob 15.43 podpredsednik Robert Nograšek zapusti sejo. 
 
 
 
5/3) 
 
Članica mag. Ana Pavlovski pojasni, da še vedno s strani UGGJS ni prejela odgovora o tem, zakaj ni mogoče položiti 
cestne ovire – ležečega policaja med Planino 2 in 3 oziroma med Ručigajevo ulico in cesto Staneta Žagarja (za 
trgovino Spar) 
 
 
Po razpravi Komisija soglasno (4 ZA) sprejme naslednji 
SKLEP: 
 

3.) »Komisija predlaga, da se izvede analiza prometa na Savski cesti (od Sotočja do krožišča) ter na cesti 
Jake Platiša (pri Podhodu).« 
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6. Razno 
 
Pod to točko ni bilo razprave. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 16.08 uri. 
 
 
 
 
Zapisala: 
Ana Berglez                                                                        Mag. Barbara Gunčar 

Predsednica 
 
 


